
Gdańsk, dnia 4 listopada 2020 r. 
 

Protokół nr XXII/2020 sesji RADY DZIELNICY ŚRÓDMIEŚCIE, 
Która odbyła się w dniu 4 listopada 2020 roku z wykorzystaniem środków porozumiewania 

się na odległość (zdalny tryb obradowania). 
 

Początek obrad godz. 18:00 
Na stan 21 radnych w sesji wzięło udział 15 radnych 
Nieobecni radni: Sylwia Dobrowolska, Dominika Ikonnikow, Jadwiga Kownacka, Monika 
Lewandowska-Goch, Anna Stawska, Jadwiga Wojciechowska 
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 
 

PUNKT 1 
SPRAWY REGULAMINOWE 

Najpierw Pani Przewodnicząca Elżbieta Woroniecka otworzyła sesję, wskazała Maximiliana 
Kieturakisa jako protokolanta oraz odczytała listę obecności. Po odczytaniu listy obecności 
Pani Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad zmianą w porządku obrad. 
 

Za – 10 
Przeciw – 1 

Wstrzymało się – 1 
RADA DZIELNICY ŚRÓDMIEŚCIE 

W głosowaniu przyjęła 
 

PUNKT 2 
OMÓWIENIE ANKIETY SKIEROWANEJ DO SENIORÓW 

Menadżer Śródmieścia Pani Monika Nkome-Evini zabrała głos w sprawie dwóch ankiet 
skierowanych do mieszkańców Gdańska i dzielnicy Śródmieścia w sprawie potrzeb dzielnicy. 
Pani Menadżer poprosiła o pomoc w zbieraniu głosów i nagłośnienia ankiety zwłaszcza 
wśród seniorów∑ do, których trudno dotrzeć internetowo. 
 

PUNKT 3 
PODJĘCIE UCHWAŁY NR XXII/53/2020 

Projekt uchwały Nr XXII/53/2020 w sprawie wszczęcia procedury nadania nazwy Alei im. 
Macieja Kosycarza. Referował Radny Pan Leszek Pochroń-Frankowski. W dyskusji zabrał głos 
Członek Zarządu Dzielnicy Pan Marcin Bildziuk i zapytał się o regulacje odnośnie zachowania 
upływu 5 lat od śmierci danej osoby. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Maximilian Kieturakis 
wyjaśnił, że według niego są to regulacje na poziomie ogólnomiejskim a Rada Dzielnicy 
Śródmieście jedynie na typ etapie rozpoczyna procedurę. Po długiej dyskusji, w której głos 
zabrali Radny Pan Zbigniew Jacykowski, Radna Miasta Gdańska Pani Katarzyna Czerniewska, 
Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Woroniecka, Radny Pan Wojciech Rudnicki, Radna Pani 
Natalia Grzymała, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Agnieszka Kobus, Przewodniczący 
Zarządu Dzielnicy Pan Maximilian Kieturakis – Radny Pan Leszek Pochroń-Frankowski 
zdecydował o wprowadzeniu autopoprawki do uchwały, aby zmienić słowo „Aleja” na 
„Alejka”. Pani Przewodnicząca następnie przeprowadziła głosowanie nad uchwałą z 
autopoprawką. 
 



Za – 15 
Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 
RADA DZIELNICY ŚRÓDMIEŚCIE 

W głosowaniu przyjęła 
 

PUNKT 4 
PODJĘCIE UCHWAŁY NR XXII/54/2020 

Następnie Pani Przewodnicząca zaprosiła do zreferowania uchwały XXII/54/2020 w sprawie 
przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady Dzielnicy Śródmieście. 
Referowała Przewodnicząca Rady Dzielnicy Śródmieście Pani Elżbieta Woroniecka w imieniu 
Radnego Pana Wojciecha Rudnickiego, który miał problemy technicznie. Przewodnicząca 
Elżbieta Woroniecka przedstawiła projekt o wartości 10 000,00 zł w sprawie sadzenia „drzew 
znanych Gdańszczan” oraz zaprosiła do dyskusji. Wątpliwość na temat czasu na 
zrealizowanie projektu wyraził Przewodniczący Maximilian Kieturakis oraz Radna Natalia 
Grzymała. Radny Paweł Zienkiewicz wyraził obawy o „prowokację” przy nazwie tych drzew. 
Po dyskusji Radny Wojciech Rudnicki przedstawił autopoprawkę do wniosku, aby 
skonkretyzować nazwę drzew na: Maciej, Lech, Stanisław, Paweł, Brunon. Pani 
Przewodnicząca następnie przeprowadziła głosowanie nad uchwałą z autopoprawką. 
 

Za – 9 
Przeciw – 3 

Wstrzymało się – 3 
RADA DZIELNICY ŚRÓDMIEŚCIE 

W głosowaniu przyjęła 
 

PUNKT 5 
PODJĘCIE UCHWAŁY NR XXII/55/2020 

Następnie Pani Przewodnicząca zaprosiła do zreferowania uchwały XXII/55/2020 w sprawie 
wyrażenia opinii Rady Dzielnicy Śródmieście dotyczącej pojazdów wolnobieżnych na terenie 
dzielnicy. Referowała Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Rady Dzielnicy Śródmieście 
Pani Agnieszka Mionskowska. Pani Agnieszka Mionskowska przedstawiła opinię Komisji 
Bezpieczeństwa w tej sprawie i poprosiła o podjęcia opinię przez Radę Następnie zaprosiła 
do pytań natomiast nie wyrażono chęci do zadawani pytań przez radnych. Następnie pani 
Woroniecka poprosiła o głosowanie. 
 

Za – 14 
Przeciw – 1 

Wstrzymało się – 0 
RADA DZIELNICY ŚRÓDMIEŚCIE 

W głosowaniu przyjęła 
 

PUNKT 6 
PODJĘCIE UCHWAŁY NR XXII/56/2020 

Następnie Pani Przewodnicząca zaprosiła do zreferowania uchwały XXII/56/2020 w sprawie 
negatywnej opinii Rady Dzielnicy Śródmieście odnośnie projektu uchwały Rady Miasta 
Gdańska – druk 772 ws. Zasad i trybu funkcjonowania Konwentów makrodzielnicowych. 



Referował Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Śródmieście Pan Maximilian Kieturakis. Pan 
Przewodniczący przeczytał treść uzasadnienia uchwały w jej załączniku oraz zachęcił do 
pytań. Głos zabrał również Radny Miasta Gdańska Pan Przemysław Majewski oraz Radna 
Miasta Gdańska Pani Kamila Błaszczyk. 
 

Za – 14 
Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 
RADA DZIELNICY ŚRÓDMIEŚCIE 

W głosowaniu przyjęła 
 

PUNKT 7 
WOLNE WNIOSKI I OŚWIADCZENIA 

W wolnych wnioskach głos zabrał Radny Pan Zbigniew Jacykowski z prośbą, aby 
ponowić projekt Radnego Pana Leszka Pochronia-Frankowskiego aby jeszcze zrobić 
oświetlenie przy parku Za Murami. Pani Przewodnicząca Woroniecka zasugerowała, 
aby poczekać i spokojnie to zrobić w przyszłym roku. Następnie pan Radny 
Jacykowski zachęcił do udziału w III Edycji biegu „5 od serca”. Następnie zabrała głos 
Radna Pani Natalia Grzymała, która zaprosiła na projekt z budżetu dzielnicy 
Śródmieścia „1 śmietnik wspólna sprawa” następnego dnia. Na tym Pani 
Przewodnicząca zakończyła sesję. 
 
Protokolant: Maximilian Kieturakis 
 

Podpisano: 
Elżbieta Woroniecka 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Śródmieście 


